
Zápis ze zasedání Rady AKKL 25. 2. 2017  

    Zasedání se konalo v restauraci Kočár z Vídně, Malá strana v Praze v sobotu 25. února 

2017. 

 

 Přítomni: 

Pražská arcidiecéze 

   Prof. MUDr. Josef Marek 

   Na Strži 1201, Praha 4     

   224962995  

   jmarek@lf1cuni.cz   

 

  MUDr. Dagmar Pohunková 

  Dagmar.Pohunkova@seznam.cz 

   

  MUDr. Pavel Kostka 

  Kostka.pavel99@gmail.com 

 

  MUDr. Zuzana Ehrenbergerová 

  ehrezuz@seznam.cz 

 

  MUDr. Vojtěch Kolín 

  Vojtech.kolin@seznam.cz 

 

 

 Brněnská diecéze 

         

  MUDr. Viola Svobodová a Prof. MUDr. Augustin Svoboda 

oznámili, že již nemohou   dále v AKKL pracovat.  

   

  Prof. MUDr. Květoslav Šipr se na poslední chvíli omluvil.  

 

 Královéhradecká diecéze 

    prof. MUDr. Jan Čáp 

    Rybova 1904/21, 500 09 Hradec Králové 

    495832494;  604187734 

    capj@lfhk.cuni.cz  

     

Plzeňská diecéze: 

    MUDr. Jaroslav Kotrba 

   Jaroslav.kotrba@lfp.cuni.cz 

 

Olomoucká diecéze 

    nepřítomna – ztracen kontrakt 

 

Českobudějovická diecéze 

    Nepřítomna – ztracen kontrakt 
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Ostravsko-Opavská diecéze 

    nepřítomna, Dr. Hromada již nepracuje 

 

Schůze byla zahájena v 11 hod.   

Byl schválen následující program schůze: 

1. Informace o vývoji a současném stavu AKKL 

2. Jak podpořit vznik a rozvoj kolegií katolických lékařů v diecézích 

3. Napojení na evropskou organizaci FEAMC 

4. Finanční zajištění 

5. Volba nového výboru AKKL 

Program byl jednomyslně schválen 

 

K bodu 1) 

KKL v Pražské arcidiecézi je aktivní, pravidelně jsou pořádány 

schůzky. Jako jediná vybírá členské příspěvky, i když v loňském roce 

jich bylo vybráno méně než dříve.  

Novým předsedou je Dr. Kostka. 

KKL v Plzeňské diecézi: Je aktivní, příspěvky nevybírá.  

KKL v Brněnské diecézi: Předsedou je prof. Šipr. Nevyvíjí činnost, 

podle slov prof. Šipra to však neznamená, že neexistuje.  

KKL v Královéhradecké diecézi: Členové se scházejí dvakrát ročně. 

Nejsou vybírány členské příspěvky.  

V ostatních diecézích zřejmě KKL svoji činnost utlumily.  

 

K bodu 2) 

Profesor Čáp byl podle úkolu z minulého rady na audienci u J. E. 

kardinála Dominika Duky s cílem získat podporu od biskupské 

konference pro zakládání, respektive obnovu diecézních KKL. 

Výsledkem byla konference v Poslanecké sněmovně na téma eutanázie, 

ale aktivita z kolegií se neobjevila.  

Navrženo bylo kontaktovat sídelní biskupy v diecézích, kde kolegia 

zanikla.  V Brně MUDr. Josefa Drbala z Nemocnice Milosrdných 

bratří.  

 

K bodu 3)  

Profesor Marek a Čáp se zúčastnili zasedání FEAMC v dubnu 2015 na 

Montmartre, Paříži  

Prof. Čáp potom zasedání 2015 v klášteře v Magdenau ve Švýcarsku 

na podzim 2015 a v Cambridge 1. – 3. dubna 2016.  

Kongresu FEAMC v Portu na podzim 2016 se bohužel z ČR nikdo 

nezúčastnil.  

Na jaro 2017 je plánována schůze v Římě   

 

K bodu 4) 

Je potřeba zaplatit členské příspěvky do FEAMC. Za roky 2016 a 2017 

je zaplatí ještě pražská KKL ze svého účtu. Je tč.jediná solventní. 

Hradecká a plzeňská diecéze pošlou příspěvek 100 Kč za jednoho člena 

ročně na účet, který založí nový pokladník. To bude spolu s příspěvky 

z Prahy zdroj pro platby v budoucnosti.  



 

K bodu 6) 

Zvoleni byli tito členové rady (vesměs všemi hlasy kromě svého) 

Předseda: prof. Jan Čáp 

Místopředseda: prof. Josef Marek 

Jednatel: MUDr. Pavel Kostka 

Pokladník: MUDr. Vojtěch Kolín 

 

  

Zapsal prof. Jan Čáp                         schválil místopředseda prof. Josef Marek 

 


